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Skolebestyrelsesmøde 
 

Onsdag d. 18.9. 2019 kl. 19.00-22.00. 
 
Indtryk: Michael 
Afbud:  Gitte, Kristina,  

 
Dagsorden: 
 
9. Underskrivning af referat fra sidste møde.  
  
10.   Godkendelse af dagsorden 
 
11. Meddelelser fra elevrepræsentanterne 
Spørgeskemaundersøgelse er iværksat omhandlende elevskabe.  
Fokus på pris og om det har interesse. 
Flere forskellige scenarier. Eje eller leje 
 
DEBAT/BESLUTNING: 
 
12. Princip for digital dannelse 
 Status på implementering af princip og handleplansarbejde 
 
I personalegruppen har der været fokus på implementeringen 
God stemning i udskolingen.  
Der er fokus på to veje. 
En omhandlende skærmregler og en anden der omhandler den digitale dannelse. 
Børnemøde i SFO er afholdt. Hvor de nye regler er meldt ud. 
BYOD – computer som arbejdsredskab. En del venter til konfirmation  
Mange bruger det i 8.kl. og i 9.kl. 
Mobilerne er lige nu låst inde i et skab på gangen.  
Der undersøges og indhentes tilbud på elevskabe uden strøm. 
De kan enten stå på gangen eller i klasserne. 
 
13. Skanderborg Kommunes digitaliserings- og it-strategi 

Lokal drøftelse som oplæg til efterfølgende dialog med Børne- og 
Undervisningsudvalget om meningsfuld anvendelse af de     

 digitale læringsplatforme. 
 
Januarforliget skriver at der skal være en lokal debat om brug af en digital læringsplatform. 
Der skal fokuseres på: 
 
Styrker 
Svagheder 
Implementering 
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Det skal give mening for medarbejderne. 
Der har været arbejdet i trin 
Fokus har været på at skabe en overskuelig elevplan 
Elev feedback – på minuddannelse kan måske skabe bedre overblik for elever og 
forældre. 
 
Ugeplanen bliver brugt som primært kommunikationsmiddel på Stjærskolen.  
MU kan virke uoverskuelig – der skal læres nye veje.  
Trivselsdelen på MU kan udvikles. 
MU bliver ikke brugt godt som vidensdeling 
 
26. november er der dialogmøde for bestyrelser og børn og undervisningsudvalg 
 
Bestyrelsen beslutter 
At Anders B udarbejder et skriftligt svar på de spørgsmål der blev gennemgået. 
Svarene rundsendes til bestyrelse der kommenterer. 
 
 
55. TRANSFORM og Kulturkraftværk 

Borgermøde 24.9. kl. 20.00 – 21.30 
 
4.     Oplæg til, og planlægning af, første forældremøde i klasserne 
        Evaluering af oplæg på forældremøderne 
 
Gode slides 
God respons fra forældrene. 
Dejligt at bestyrelsen er gået forrest og har sat en tydelig retning. 
Fælles forældremøder må gerne prioriteres 
Godt sted at være tydelig. 
Slideshow og princip skal rundsendes via mail. 
 
Bestyrelsen beslutter 
At fortsætte med at bruge forældremøderne som platform for kommunikation. 
 
5. Eftersyn af skolebestyrelsesarbejdet 
 Udskudt fra sidste møde 
 
Hvordan er det at være en del af bestyrelsen og deltage i udvalg? 
Få har deltaget i årets arbejdsgrupper.  
Gerne mere fokus på den grundlæggende holdningsdebat 
Hårdtarbejdende bestyrelse med god fremdrift.  
 
De mindre arbejdsgrupper har i det seneste skoleår fyldt en del. 
Hvilken retning skal bestyrelsen arbejde i dette skoleår? 
Hvordan er mødestrukturen. Er der nok fokus på de enkelte punkter på dagsorden 
Har der været for meget fokus på store sager, fx kulturkraftværk. Og har der været plads til 
de andre forpligtelser man har som bestyrelse? 
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Mindre, konkrete opgaver giver en anden oplevelse af udvalgsarbejde, fx at arrangere en 
forældrearbejdsdag.  
Selve mødet: 
Sluttidspunkt overholdes, dagsorden er justeret og fungerer 
 
Fremtidige punkter kan være: 
Fokus på årshjul og planlægning af agendapunkter. Fx i forhold til tilsynspligt. 
Kommunikation som fremtidigt punkt fx i forhold til AULA 
Børn i vanskeligheder kan uddybes. Socialt og fagligt. 
Orientering fra personalet 
Tildelingsmodel evt. skolestruktur. 
Udvikling af kompetencecenteret 
Langsigtet plan for opfølgning 
Vigtigt med aktuelle emner, men også at fokusere på årshjulet. 
 
Arbejdsrum og principper på hjemmesiden. 
Dokumentation og historik skal der fokuseres på 
Er der mulighed for at fremsende dokumenter og information mv inden mødet så man kan 
forberede sig? 
 
Bestyrelsen beslutter 
At arbejde videre med ovenstående. Der ønskes mulighed for at oprette et arbejdsrum til 
fælles dokumenter mv. fx i AULA.  
 
14. Status på indsats i klassearbejde 
 
Orientering om handleplan og det grundlæggende klassearbejde. 
 
Bestyrelsen beslutter 
At tage orienteringen til efterretning 
 
 
15. Næste møde 
 
 
16. Eventuelt 
 
Kl. 21.30: 
 
17.   Orientering: 
 Formanden for bestyrelsen 
  
 Skolelederen  
Ny model for PPR samarbejde 
Halevaluering er gennemført, der afventes indkaldelse til møde. 
Skriv angående ulovligt skolefravær 
Nyt cirkulære er under udarbejdelse 
 


